

EUROPEAN COURT OF HUMAN RIGHTS
COUR EUROPÉENNE DES DROITS DE L'HOMME



CONTENTS

TABLE DES MATIÈRES

1	PREFACE PRÉFACE	05
2	EUROPEAN CONVENTION ON HUMAN RIGHTS CONVENTION EUROPÉENNE DES DROITS DE L'HOMME	11
3	EUROPEAN COURT OF HUMAN RIGHTS COUR EUROPÉENNE DES DROITS DE L'HOMME	31
4	47 STATES • 47 JUDGMENTS 47 ÉTATS • 47 ARRÊTS	69
5	HUMAN RIGHTS BUILDING PALAIS DES DROITS DE L'HOMME	167
6	JUDGES OF THE ECHR (1959 - 2019) JUGES A LA CEDH (1959 - 2019)	215
	CREDITS PHOTOS • MENTIONS	223

The Council of Europe is the continent's leading human rights organisation. It comprises 47 member states, including all members of the European Union. All Council of Europe member states have signed up to the European Convention on Human Rights, a treaty designed to protect human rights, democracy and the rule of law. The European Court of Human Rights oversees the implementation of the Convention in the member states.

Le Conseil de l'Europe est la principale organisation de défense des droits de l'homme du continent. Il comprend 47 États membres, dont l'ensemble des membres de l'Union européenne. Tous les États membres du Conseil de l'Europe ont signé la Convention européenne des droits de l'homme, un traité visant à protéger les droits de l'homme, la démocratie et l'État de droit. La Cour européenne des droits de l'homme contrôle la mise en œuvre de la Convention dans les États membres.

www.coe.int



<http://book.coe.int>

ISBN 978-92-871-8996-7
49 € - US\$ 98



www.echr.coe.int

